
Zápis z výboru MO LTM dne 6. 1. 2025 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 

 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

    - Doksany ze dne 5.12. 

- Bohušovice ze dne 12.12. 

- Lovosice ze dne 15.12. 

    

- Výbor bere na vědomí 

2.  Rada ČRS – usneseni 20. Republikového sněmu ČRS ze dne 23.11.2024  

 

Různé: 

 

Bulant 

• Vyjednán dodatek smlouvy na mola u RD. 

• Předán rozpis na vývoz popelnic na RD.  

• Obdržena dotace ve výši 20.000Kč od Lovochemie pro MS Lovosice. 

• Projednání pracovní smlouvy pro p. Turčína s úřadem práce a pí. Lísalovou. 

• Ukončen termínovaný vklad a založení nového termín. vkladu s úrokem 3 %. 

• Termíny výročních schůzí MS jsou následující: 

o MS Úštěk 8.2.2025 od 9h hotel Racek 

o MS Bohušovice 22.2.2025 od 9h hospoda u Hřiště 

o MS Doksany 1.3.2025 9h hospoda Na Růžku 

o MS Lovosice 8.3.2025 od 10h Beseda 

o MS Litoměřice 15.3.2025 od 10h Luna 

• Konference MO Ltm je stanovena na 12.4.2025 od 9h restaurace Luna. 

• 4.1. proběhlo jednání se zástupcem Maríny V.Ž. p. Grusem ohledně nekázně chytajících rybářů. 

o Domluveno, že dojde vymezení přístaviště bójemi pro jasnou identifikaci zákazu rybolovu. 

o Ze strany MO Ltm bude podán návrh na zákaz rybolovu v úseku pláže od 1.5. -31.9. 

o Představení dalších vizí ze strany zástupců Maríny jako majoritního vlastníka pozemků 

kolem a pod vodou ve Žernosekách. 

• Otevřena diskuse ohledně chaty v N. Dvorech po představení a prodiskutovaní byl navržen 

následující návrh: 

o Cena ubytování bude činit od 1.1.2025 pro členy MO LTM 5.000Kč/týden nebo 

800Kč/den. 

o Cena ubytování bude činit od 1.1.2025 pro cizí členy 7.000Kč/týden nebo 1.000Kč/den 

o Cena ubytování nezahrnuje spotřebu elektřiny, která bude hrazena samostatně, a to 

ve výši 10Kč za každou spotřebovanou KW. 

o Do ceny ubytování bude zahrnuta spotřeba plynu. 

• Tento návrh byl jednomyslně výborem MO schválen 

 

Šťástka 

• Prodej povolenek je naplánován na 14.2.2025 na ObÚ v Doksanech od 13 do 16 hod., vše je 
dohodnuto a bude vyhlášeno i rozhlasem.  

• Stále běží řízení pro udělení výjimky na elektrárnu v Hostěnicích 

• Požadovaný opravený text ohledně chaty v N. Dvorech byl zaslán na mail p. Löwyho 



 
 
Růžek 

• Vzhledem k tomu, že dochází k online prodeji známky a brigádnické činnosti u naší MO, ačkoli 

jsme k tomuto nedali svolení, žádá pana Krpeše o prodiskutování na výboru SUS. Prozatím 

evidujeme 3 transakce, které nebyly doposud propsány na účet MO ačkoli k nim došlo v průběhu 

Vánoc.  

 

 

Prokop 

• Proběhla inventura na RD. 

• Žádá všechny, kdo nedodal inventurní seznamy k jejich brzkému doručení na RD.   

 

 

Novák 

• Žádá o projednání v rámci výročních schůzí MS návrh týkajíce zákazu zavážení dálkově 

ovládanými lodičkami na revírech, kde je zakázán rybolov z lodí. 

   

 

Junek 

• Požaduje zaslat novou žádost o dataci na mládež na MěÚ Úštěk a to ve výši 15.000Kč    

 

 

Krpeš  

• Podal informace z výboru SUS: 

o Prodloužena smlouva na další rok s panem Herlicou jako poloprof. RS. 

o Na všech MS došlo k nárůstu produkce K3 a Š 

• Na ORP zaslán seznam RS – dojde k obeslání členů RS z důvodů výměny stávajících průkazů za 

nové. 

• Vstoupil v jednání se společností Lugafo ohledně podané nabídky na nákup lodě pro RS (ploché 

dno a délka 5m) 

 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční 

dne 3. února 2025 (pondělí) od 17:30 hodin. 


